

KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 25th Floor | Al Murqab
Tel +965 22243333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE

P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower : 45th Floor
Tel +971 4 3635453/6 | Fax +971 4 3635457/8

التاريخ : 25/6/2015

مرجع : MAZ-MCS-06-2015-0801

المحترمين
المحترم

السادة/ سوق دبي المالي
عناية السيد/ حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس أول - رئيس تنفيذي العمليات - رئيس قطاع العمليات

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: افصاح عن معلومات جوهرية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى تعليمات هيئة أسواق المال بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية رقم (هـ أ.م.ق.ر.ل.م. 2012/2)، وإلى افصاحنا المؤرخ 2015/6/17 مرجع رقم MAZ-MCS-06-2015-0775

نحيطكم علما بأن الإشكال المقام من شركة مدينة الاعمال الكويتية العقارية رقم 2015/2056 مستعجل 6/ والذي نظر بجلسة 2015/6/23 تم تاجيلة لجلسة 2015 /7/28، وذلك لاعلان المستشكل ضده الثاني .

كما نحيطكم علما بأن محكمة التمييز قد نظرت بتاريخ 2015/6/24 جلسة وقف نفاذ (الشق المستعجل) في الطعن بالتمييز رقم 2015/1042 تمييز تجارى 5/ المقام من شركة مدينة الاعمال الكويتية العقارية ش.م.ك .

وقد قضى فيه بوقف تنفيذ الحكم الصادر لصالح شركة المزايا القابضة ش.م.ك فى الدعوى رقم 5528 لسنة 2014 لحين الفصل فى الطعن بالتمييز رقم 2015/1042 تمييز تجارى 5/ ، وسوف نوافيكم باية مستجدات تطرأ على الدعوى فى حينه .

With reference to the above subject, and to Capital Markets Authority instructions concerning the disclosure of the material information No (CMA/R.N/D.I/2/2012) and to our disclosure dated 17/06/2015, reference MAZ-MCS-06-2015-0775.

Kindly be advised that the lawsuit filed by Kuwait Business Town Real Estate Company No. 2056/2015 / Urgent/6 deliberated at the session dated 23/06/2015 was postponed to the session dated 28/07/2015 in order to notify the Second Defendant. Also, be advised that on the session dated 24/06/2015, the Court of Cassation considered the stay of (summary part) execution in the challenge for cassation No. 1042/2015 commercial cassation / 5 filed by Kuwait Business Town Real Estate Company K.S.C.

The Court adjudged to suspend the execution of the ruling rendered for the interest of Al Mazaya Holding Company K.S.C in Lawsuit No. 5528 of the year 2014 till rendering its judgment in the challenge for cassation No. 1042/2015 cassation commercial / 5.

Further, we will inform you of any new developments to the case on time.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،



أسعد نبيل إبراهيم
مدير تنفيذي - الخدمات المؤسسية